
entrevista 

«No tine intencions de 
presentar-me a les 
municipals» 

- J o sempre he dit que aquests Regi-
dors s 'equivocaven, e n c a r a que com-
parteixo la seva opinio q u a n t a la cele-
bracio de les munic ipals el mes aviat 
poss-ible. E l pöble no es pot q u e d a r 
sense administració i d ' u n a m a n e r a o 
altra s'ha de so l . luc ionar la papereta . 
Aixo depen ara de Ies de terminac ions 
que prengui el Govern Civil al respec-
te. De totes maneres , c r e c que s 'equivo-
quen a l ' a c t u a r d 'aquesta m a n e r a . 

- Una vegada aquesta situació s hagi 
produit, a m b quins problèmes veu que 
s'hauràn d 'enfrentar el Bat l le i eis dos 
Regidors que seguirán a l 'administraciô 
local? 

- Si s 'arr iba a p r o d u ï r a ixó , molt 
grosses. T o t a m a n e r a és molt difícil de 
saber-Ios a m b e x a c t i t u t . Depen tot de 
les determinacions que G o v e r n a c i ó i 
Diputació provincia l p r e n g u i n . T i n c 
esperances, empero , de que aquest buid 
no es produeixi , e n c a r a que no he fet 
cap pressió enlloc al respecte. 

• Com s'omplirà aquest buid de 
poder, una vegada la dimissió deis Regi-
dors sigui efectiva? 

- Com he dit abans, tot depen enca-
ra de Governació . Es possible que es 
nomni una Comissió Gestora per tal 
d'arranjar una mica la si tuació. Si no 
es cerquen solucions, tot q u e d a r á p a r a -
litzat i a ixo, sense - a p m e n a de dubte , 
és perjudicial peí p^ible. 
Confio, repeteixo, e t que no s ' a r r i b a r à 
a aquest punt . 

- Eis partiis politics qui- lian dit al 
respecte? 

- Oficialment res. T o t a m a n e r a , ja 
van fer unes manifestacions a la p r e m -
ia 1 la inmensa major ía era par t idar ia , 
SI no recordo m a l a m c n t . de que no 
dimitíssim. 

- Creu que si tots els a juntaments del 
país fessin el mate ix que aquests vuit 
Regidors, els Govern hauría de convocar 
les municipals abans del que ho té 
previst? 

- P e r m í , no . Depen deis Diputáis, 
p r i m e r i deis parti ts politics, després. 
H a n de ser ells els que s 'han d 'enten-
dre p r i m e r . A i x o sí que sería provocar 
un buid de poder . 

• LJs penseu presentar a les properes 
eleccions municipals d'alguna manera? 

- No es pot dir mai d'aquest aigüa 
no en beuré , però la meva intenció es 
no presentar -me. S'ha de deixar pas als 
altres. Fa molt de temps que estic a 
l ' A j u n t a m e n t i ja va siguent hora de 
que altres persones rellevin. H e m pas-
sat d 'un estât a u t o r i t a r i a una demo-
c r a c i a i a ixò , e n c a r a que no ho sembli, 
ens ha dut molts problèmes i molt tre-
ball i estic cansat . Crec que hi ha 
d 'haver -hi gent nova a l 'Ajuntament 

que hi vagi a m b ganes de t r e b a l l a r , no 
de fer pol í t ica . Si fan pol í t ica , p e r m í , 
s 'equivoquen. 

- No li sabrá greu que vostè passi a la 
historia de Caldes com e» darrer batUe 
del règim franquista? 

- De c a p m a n e r a . H e estât el d a r r e r 
batlle assenyalat a dit , T>erô també el 
p r i m e r batl le de la m o n a r q u í a i el 
p r i m e r batl le de la G e n e r a l i t a t P r o v i -
sional. Estic content d ' a i x ó . 

- Q u e l c o m per afegir? 
- Sí, des d ' a q u í voldría fe r — u n a 

vegada m é s — publie el m e u desig de 
que es fac in les eleccions m u n i c i p a l s 
q u a n més aviat m i l l o r i que, sobre-tot , 
ens g o v e r n i n els mil lors elements p e r 
a r r i b a r a s o l u c i o n a r els problèmes de 
Caldes el mi l lor possible per t o t h o m . 
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